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Zápisnica  
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Prosačov  

konaného dňa 19.2.2025    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:           Jaroslav David- starosta obce 

                           Poslanci :  Ing. Ján Gača, Vladislav David, Martin Digoň 

 

Neprítomní :     Ján David, Jozef Horváth 

 

Ďalší prítomní:    Marta Kaňuková, referent obce 

Verejnosť:         .................................................................................................... 

                             

PROGRAM: 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3. Informácia o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

4. VÚC – Vodozádržné opatrenia na adaptáciu na zmenu klímy a ochranu pred 

povodňami v obci Prosačov 

5. Vysporiadanie pozemkov v RO 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

 

Rokovanie OZ  otvoril Jaroslav David, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných.  

Starosta konštatoval, že  počet prítomných poslancov z 5 sú 3 poslanci a OZ je uznášania 

schopné. 

Starosta uviedol program rokovania, ktorý bol zverejnený a  požiadal o schválenie programu 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Prosačov   

 

schvaľuje  

program rokovania podľa pozvánky.  

 

Hlasovanie:  

Za: 3 poslanci:  Ing. Ján Gača, Vladislav David, Martin Digoň 

 proti :    0      zdržal sa:    0       nehlasovali:    0       neprítomní pri hlasovaní:   0        

 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

 

Overovatelia zápisnice:  Digoň Martin, Ing. Ján Gača 

Návrhová komisia:        Vladislav David 

Zapisovateľka:               Marta Kaňuková 
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Hlasovanie:            

Za: 3 poslanci:  Ing. Ján Gača, Vladislav David, Martin Digoň 

 proti :    0      zdržal sa:    0       nehlasovali:    0       neprítomní pri hlasovaní:   0        

 

   

K bodu 3. Informácia o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 

Predložil starosta obce konštatoval, že uznesenia sa plnia priebežne.  

Informoval o tom, že na aktuálny stav ČOV sa bola pozrieť odporúčaná firma Naša plast.  

Pošle cenovú ponuku na novú ČOV. 

     Čo sa týka studne v RO sú dve možnosti, buď hneď vedľa existujúcej alebo ďalšie 2 

studne vedľa seba aby napĺňali rezervoár. (približná cena 15 tis. €) 

 Firma pošle cenovú ponuku. 

 

Uznesenie č. 148  /2024   

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Prosačov 

 

a) berie na vedomie 

     informáciu o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

 

Hlasovanie 

Za: 3 poslanci:  Ing. Ján Gača, Martin Digoň, Vladislav David 

proti :   0       zdržal sa:     0     nehlasovali:      0     neprítomní pri hlasovaní:           

  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 4.  VÚC- Vôdozádržné opatrenia na adaptáciu na zmenu klímy a ochranu pred 

povodňami v obci Prosačov 

 

Starosta obce informoval OZ o zaradení projektového námetu do zoznamu prioritných 

projektových zámerov IÚI.  

PSK  nám oznámil, že náš projektový námet s názvom „ Vodozádržné opatrenia na adaptáciu 

na zmenu klímy a ochranu pred povodňami v obci Prosačov“ bol uznesením č.105/2025 

zasadený do „Zoznamu prioritných PZ IÚI“ a bol vytvorený prístup na predloženie 

projektového zámeru. PZ je potrebné odoslať cez aplikáciu RISK. Ide o žiadosť o 

 poskytnutie nenávratného finančného príspevku. 

 

Návrh uznesenia  

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Prosačov 

 

a) súhlasí 

so zapojením obce Prosačov do zoznamu prioritných PZ IÚI. 

 

Hlasovanie:   

Za: 3 poslanci: Ing. Ján Gača, Vladislav David, Martin Digoň 

 proti :   0        zdržal sa:     0     nehlasovali:   0     neprítomní pri hlasovaní:    0 

Uznesenie bolo  prijaté. 



 3 

 K bodu 5. Vysporiadanie pozemkov v RO 

 

          Starosta obce informoval poslancov aj o možnosti vysporiadania pozemkov v RO. 

Na zasadnutie bol prizvaný regionálny koordinátor tejto problematiky. Z dôvodu PN sa 

zasadnutia nezúčastnil, preto sa presúva na ďalšie zasadnutie OZ 12.3.2025 

 

 

K bodu 6. Rôzne 

 

Poslanec Digoň nesúhlasil so zverejnenou zápisnicou  OZ z 10.2.2025.  V zápisnici je 

uvedený ako neprítomný a v bode 4 je uvedený čas kedy na zasadnutie prišiel, z dôvodu 

hlasovania.  Žiada opraviť zápisnicu, doplniť čas príchodu aj na 1 stranu a zverejniť novú. 

 

Návrh uznesenia  

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Prosačov 

 

a) súhlasí  

 

s opravením zápisnice a novým zverejnením. Starú zápisnicu stiahnuť z webu, ostane iba 

v evidencií obce. 

    

  

Hlasovanie:                      

Za: 2 poslanci: Vladislav David, Martin Digoň             

proti : Ing. Gača     zdržal sa:    0         nehlasovali: 0        neprítomní pri hlasovaní:      0     

 

Uznesenie bolo  prijaté. 

 

 

K bodu 7. Záver 

 

     Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 18:15 h. 

 

Zapísala: Marta Kaňuková 

                                                                         ....................................................                                                                                                       

                                                                                     starosta obce 

Overovatelia  

Martin Digoň                                                          .............................................. 

Ing. Ján Gača                                                             ................................................                                     


